
Dnes jsem se jako obvykle probudil kolem páté hodiny ráno. Obvyklé však nebylo světlo, 

které pronikalo oknem a přispělo taky k mému probuzení. Vklouzl jsem do trepek, přistoupil 

k oknu – a užasl jsem: venku jako obvykle svítila pod mlhavou a dosud temnou oblohou 

světla polikliniky a kina, ale z místa, kde je kostel svaté Anny a ostatní chalupy Dřevěného 

městečka, se do výšky linula nevysvětlitelná intenzivní bílá záře. První, co mě napadlo – 

mimozemšťané už jsou tady!  

Hned jsem si vzpomněl, že před více než čtyřiceti roky jsem pozoroval záhadná světla plující 

oblohou (dodnes jsem přesvědčen, že to byli Ufoni, ale abych se vyhnul posměchu, nikdy 

jsem to nezveřejnil). Dnes jsem ovšem doma a můžu to zachytit! Nelenil jsem, vytáhl a 

rozložil stativ, přišrouboval jsem na něj digitální fotoaparát a několikrát stiskl spoušť. Na 

displeji se objevily jeden za druhým snímky, na kterých byla záhadná záře jasně patrná. To 

bude senzace! A když to mohu doložit fotografiemi, budu možná slavnější než Arnošt 

Vašíček s Erichem Dänikenem dohromady! Manželka, která mě zchladila v mém nadšení, 

mínila, že snad se to dá racionálně vysvětlit, ale já jsem byl pevně přesvědčen o 

mimozemském původu této záře. 

Ale při snídani, když jsme jako obvykle poslouchali Český rozhlas Ostrava, jsme se 

dozvěděli, že dnes bylo „Dobré ráno“ v České televizi vysíláno živě od šesti hodin z Rožnova 

pod Radhoštěm – a bylo po senzaci, žádná sláva nebude! Samotný pořad byl sice velice 

pěkný, většinu účinkujících známe osobně, ale přesto jsem se neubránil pocitu zklamání. 

Neztrácím však naději – jednou se jich určitě dočkáme a jistě budu u toho, nebo aspoň 

dostatečně blízko! 
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